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Beerendonk van, André (PJA)

Van: Joost Wiezer <jwiezer.weert@gmail.com>
Verzonden: donderdag 3 september 2020 22:00
Aan: Thomas van Gemert
CC: Griffie; MvandenBergh
Onderwerp: Re: Cruijff Court

Hoi Thomas,  
 
Ik had hier als opmerking bij gezet ;  
Court kost 150.000.. en provincie subsidieert 30.000 dus die kan in mindering worden gebracht... ??? 
 
Ik breng in herinnering de experimenteerruimte onderwijs waar de VVD bijna uitgelachen werd toen wij 
voorstelden om de provinciale subsidie in mindering te brengen op de gemeentelijke kosten. 
Hier gebeurd nu exact hetzelfde, zelfs benoemd IN het raadsvoorstel. 
Meten met 2 maten ? 
 
Grt. Joost 
 
 
 
Op do 3 sep. 2020 om 21:32 schreef Thomas van Gemert <t.vangemert93@gmail.com> 
Beste Griffie, 
 
Hierbij enkele technische financiële vragen over het raadsvoorstel inzake het Cruijff Court: 
 

 
 
 

 Wat zijn de kapitaallasten voor de €150.000 voor de aanleg van het Cruijff Court?  

 Is de €21.000 subsidie voor jongerenwerk structureel? Hoe staat dit in verhouding tot het totale bedrag dat 
Punt Welzijn ontvangt voor jongerenwerk in de gemeente? 

 Waarom is de bijdrage van €5.000 per jaar vanuit het Aanvalsplan Armoede structureel? 

Beantwoording mag schriftelijk of mondeling tijdens de commissievergadering.  
 
Met vriendelijke groet, 
Thomas van Gemert 
 


